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Kunt u aangeven hoe uw partij denkt over de volgende stellingen: 

Politieke partij: ChristenUnie 

Ingevuld door: Jurgen van Houdt 

Datum: 06-01-2014 

Absoluut 
mee eens 

mee eens Niet mee 
eens /   

niet mee 
oneens 

mee 
oneens 

Absoluut 
mee 

oneens 

De ontwikkeling van vliegveld Twente heeft invloed op noodzaak om de Ussleres te ontwikkelen    
(er wordt minimaal 13 ha “gemengd” bedrijventerrein gerealiseerd.)  X         

Revitalisering van oude industrieterreinen dient voorrang te krijgen ten opzichte van ontwikkeling 
van nieuwe bedrijventerreinen in groene gebieden  X         

Huidige bedrijfsterreinen in Twente dienen eerst verder te worden ingevuld voordat er begonnen 
wordt aan ontginning van andere gebieden  X         

De gemeente dient actief  het volgende te ondersteunen. Leegstaande kantoorpanden en 
bedrijfsgebouwen  moeten eerst worden benut voordat er nieuwe kantoren worden gebouwd  X         

Plannen t.a.v. het ontwikkelen van industrieterreinen  dienen onder de huidige demografische 
ontwikkelingen opnieuw te worden bekeken. (De Nederlandse bevolking vergrijst en neemt 
nauwelijks nog toe en de arbeidspotentieel (mensen in de leeftijd van 15 t/m 65 ) neemt in Twente 
sinds 2006  af.   (Bron rapportage UWV eind 2011). 

   X       

Plannen t.a.v. ontwikkelingen van industrieterreinen dienen onder de huidige economische 
omstandigheden en opnieuw te worden afgewogen   X       

De uitkomsten en aanbevelingen van het  rapport “ Grip op Grond ”dienen actief te worden 
opgevolgd.  X         
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Gebieden waar beschermde weidevogels verblijven, mogen niet wijken voor industrie      X     

Voor een zeer belangrijk deel van de Enschedese bevolking is de Usseleres een punt van 
herkenning en is onlosmakelijk verbonden met Usselo en Enschede  Onze partij geeft grote 
betekenis aan Cultuurhistorische waarden. 

X     

Wij zijn bereid om af te zien van de ontwikkeling van de Usseleres.   X         

Wij vinden dat de Usseleres niet moet worden ontwikkeld als het bedrijventerrein maar dat andere 
opties al toerisme, recreatie, zorgboerderijen en duurzame landbouw  moeten worden overwogen..     X       
 

Opmerkingen: In Enschede (en Twente) is sprake van een overschot aan bedrijventerreinen, terwijl er, door de economische crisis en de demografische 
ontwikkelingen, weinig vraag is. Beter benutten van bestaande bedrijventerreinen gaat daarom vóór aanleg van nieuwe terreinen. Het moet niet gaan 
om de hoeveelheid bedrijventerreinen, maar om de kwaliteit, afgestemd op de daadwerkelijke vraag. De ChristenUnie wil daarom inzetten op 
revitalisering van o.a. het havengebied, verdere ontwikkeling van het Kennispark en het invullen van de leegstand, voordat overgegaan kan worden tot 
bebouwing van de Usseleres. Weliswaar is hierbij sprake van een democratisch genomen besluit, maar dit besluit is door de economische en 
demografische ontwikkelingen achterhaald. Enschede moet deze historische es niet prijsgeven aan nog meer leegstaande bedrijfspanden.  

Indien er vragen zijn neem dan contact met ons op: bijvank2home.nl  en/of 06-11525005 

De Vereniging tot behoud van Usselo en Usseleres dank u voor uw medewerking. 

G. Bijvank Voorzitter VBU 


